
PROTOKOLL 

 

År 2020, den 4. mai, ble det avholdt drøftingsmøte 

mellom Helse Møre og Romsdal HF og 

foretakstillitsvalgte fra organisasjonene. Møtet ble  

gjennomført med hjemmel i Arbeidsmiljølovens kap. 8-

2 og Hovedavtalens §§ 30 og 31. Sak til drøfting er 

styresak: Revisjon – bygningsmessig utviklingsplan for 

HMR unnateke SNR.  

Møtet ble gjennomført på Skype.      

 
 
Tilstede: 

 

Fra Helse Møre og Romsdal HF:   Adm.dir  Øyvind Bakke 

HR-direktør  Ketil Hjelset 

       Klinikksjef  Mona Aagard Nilsen 

       Forhandlingssjef Frank R. Malme 

 

Fra organisasjonene: 

 

Norsk Sykepleierforbund    Foretakstillitsvalgt Anette Lekve 

Fagforbundet      Foretakstillitsvalgt Hilde Furnes Johannesen 

Den norske legeforening – Overlegeforeningen  Foretakstillitsvalg Igor Jokic 

Den norske legeforening – Yngre legers forening Foretakstillitsvalgt Erik Kjetså 

NITO       Foretakstillitsvalgt Elise Vegsund  

Norsk Psykologforening    Foretakstillitsvalgt Siri Næs 

Norsk Fysioterapeutforbund    Foretakstillitsvalgt Nikolai Haga 

Den norske Jordmorforening    Foretakstillitsvalgt Cathrine Solsletten 

Delta       Foretakstillitsvalgt Roy Michal Sannes 

Norsk Ergoterapeutforbund    Foretakstillitsvalgt Birgitte Ulstein Kvangarsnes 

Det norske Maskinistforbund    Foretakstillitsvalgt Lars Arne Gjøringbø 

 
Også tilstede:   

Vernetjenesten      Foretaksverneombud  Anita Høgstøyl 
       Ass.foretaksverneombud Inger Ann S. Kjerstad 

Bakgrunn 

Aagard-Nilsen fremla saksgrunnlag, og innledet til diskusjon.   

 

 
Organisasjonenes syn: 

Organisasjonene og vernetjenesten er skuffet over manglende framdrift i denne saken. Med utgangspunkt i 

“tidligfaseveilederen” er det skissert en mulig tidslinje. For at prosjektet skal ha troverdighet hos de ansatte og at 

man sikrer fremtidig god og effektiv pasientbehandling er det viktig at denne følges.  

På bakgrunn av erfaringer så langt er vi bekymret for framtidige forsinkelser og økonomiske overskridelser. 

Omdømme vårt tåler ikke enda en utsettelse. Vi forventer derfor at administrerende direktør sikrer prosjektet 

høg prioritet, god styring samt tilstrekkelig ressurser og medvirkning.  

 

Tillitsvalgte sin mulighet til å påvirke saken i medvirkningsmøte i slutten av april, er preget av liten tid til 

forberedelse, saken ble sendt ut 2 timer før møte, det var et fåtall av de FTV som hadde lest saken på forhånd. 



For Helse Møre og Romsdal HF: 

 

 

_____________________ 

Øyvind Bakke (sign.) 

 

_____________________ 

Ketil Hjelset (sign.) 

 

_____________________ 

Frank R. Malme (sign.) 

 

For organisasjonene: 

 

 

______________________      ______________________ 

Anette Lekve (sign.)       Hilde Furnes Johannesen (sign.) 

 

______________________      ______________________ 

Igor Jokic (sign.)       Erik Kjetså (sign.) 

 

______________________      ______________________ 

Elise Vegsund (sign.)       Siri Næs (sign.) 

  

______________________      ________________________ 

Roy M. Sannes (sign.)       Nikolai Haga (sign.)   

    

________________________      ______________________ 

Birgitte Ulstein Kvangarsnes (sign.)     Cathrine Solsletten (sign.) 

 

______________________       

Lars Arne Gjøringbø (sign.)            

 

 

 


